	國立中山大學中國與亞太區域研究所博士班學科考試申請表
Application Form for Doctoral Qualification Exam

	申請學科考試時間：    學年度第       學期 
Date of application         Academic year    semester

	申請人姓名

Applicant’s full name
	
	學號

Student ID
	
	組別

Program
	

	學   科
考   試

Types of Exams
	必考科目
(Compulsory Examination Subjects)
	授課教師(Instructor)

	
	（一）
	
	

	
	（二）
	
	

	
	選考科目
(Selected Examination Subjects)
	授課教師(Instructor)

	
	（一）
	
	

	
	（二）
	
	

	申請人簽章

(Applicant’s signature)
(Date)民國   年    月   日
	所辦核章

(Stamp of the Institute Office)
(Date)民國   年    月   日
	所長簽章

(Signature of the Head of the Institute)
(Date)民國   年    月   日

	撤銷學科考試申請(Application for Withdrawal of the Doctoral Qualification Exam)

	申請人簽章

(Applicant’s signature)

(Date)民國    年   月   日
	所辦核章

(Stamp of the Institute Office)

(Date)民國   年    月   日
	所長簽章

(Signature of the Head of the Institute)

(Date)民國   年    月   日


※注意事項 (Nota Bene)
1.需修畢本所博士班規定之應修課程及最低畢業學分數。(附歷年成績單乙份)
Applicants must complete the minimum required credits and courses (Please attach one copy of full academic transcript)
2.自102學年度第1學期起(適用本所所有博士生)，博士班學科考試同一位命題委員命題之科目數不得超過總考試科目數之二分之一。(業經101年12月18日101學年度第5次所務會議通過)
Starting from the Fall Semester of the 2013 academic year (applicable to all doctoral students of the Institute), applicants cannot choose more than two examination subjects from the same course instructor (based on the decision of the fifth meeting (12/18) of 2012 Academic Year of the Faculty Council of ICAPS)
3.「亞太區域研究」該門課不得列為考試科目。
The course “ Asia Pacific Area Studies” cannot be taken as an examination subject
4.考試科目一經選定不得以任何理由變更之。
Once selected, the examination subjects cannot be changed for any reason
